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Z OBECNÍHO ÚŘADU

OSLAVY 90. LET A VÍCE

Srdečně blahopřejeme.

VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ

V sobotu 7.6.2025 se bude ve společenském domě Formanka konat Vítání občánků. Rodiče dětí, kterých se to bude týkat, 

budou obeznámeni pozvánkou.

REGINÁLNÍ TURNAJ ŠIPEK NA FORMANCE

V sobotu 12.4. se ve společenském domě Formanka konal 

III. Regionální Master, šipkový turnaji Pardubického kraje. 

Turnaje se zúčastnilo 65 hráčů šipek. Kategoie muži se 

účastnilo 40 hráčů, vítězem se stal David Bašný z týmu DC 

Mustang Brno. Kategorie žen se účastnilo 15 hráček 

a vítězkou se stala Martina Vodvárková z týmu Přehradská 

Letka z Předhradí u Skutče. Kategorie žáků se účastnilo 

5  hráčů a hráček a vítězkou se stala Justýna Dolečková 

z týmu Šipkaři Damníkov, z.s. V kategorii juniorů se 5 hráčů 

a hráček a vítězkou se stala Barbora Jebousková z týmu 

Šipkaři Damníkov, z.s. V kategoii dvojice muži s účastí 21 

dvojic zvítězili David Bašný a Vlastislav Chladil. V kategorii 

dvojice ženy s účastí 9 dvojic zvítězili Martina Vodvárková 

a Bára Velebová. Je velmi pozitivní, že se v regionu pořádají 

podobné sportovní a společenské akce. Šipky jsou 

populární hrou vyžadující určitou manuální zručnost 

a soustředění. Pro účastníky to byla jistě příjemná příležitost 

k setkání, změření sil a pobavení se v přátelské atmosféře.
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OKÉNKO DO HRADECKÉ HISTORIE

BAROKNÍ SOCHAŘ JOHANN STURMER A NAŠE OBEC

Ještě před patnácti lety uvádělo více historiků, že 

mariánský sloup na svitavském náměstí je jen „lidový ohlas 

venkovského baroka“ a jeho zhotovitel je neznámý. Nikdo 

si nepřipouštěl myšlenku, že je to rané dílo významného 

barokního sochaře Johanna Sturmera. Historikové umění 

spojují jeho činnost především s Olomoucí, avšak jen 

okrajově je v některých odborných pracích zmíněno, že 

Johann Sturmer krátce působil také ve Svitavách. Letos je 

to 350 let od jeho narození, a proto považuji za dobré si 

tohoto významného barokního sochaře, který zanechal 

svoji stopu i v Hradci nad Svitavou, připomenout. 

O původu Johanna Sturmera se v odborné literatuře uvádí, 

že se narodil roku 1675 a přišel do Olomouce v roce 1703 

z  pruského Královce (dnešní Kaliningrad).  Co mladý 

Johann Sturmer do té doby dělal, kde se pohyboval a kde 

získal první kamenické a řezbářské zkušenosti, se neví. Jistě 

musel mít velký talent a touhu se ve svém řemesle 

zdokonalit, když se vydal z Pobaltí až na Moravu. Ještě se 

ví, že byl původem luterán a tak, aby mohl na Moravě 

působit, musel konvertovat ke katolické víře. V roce 1703 
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SBĚR NEBEZPEČNÉHO A VELKOOBJEMOVÉHO ODPADU

proběhne

Ve čtvrtek 15.5.2025 od 10:00 do 18:00 hodin

V pátek 16.5.2025 od 7:00 do 10:00 hodin

sběrné místo

Střed obce (za Formankou)

Co nepatří do nebezpečného odpadu

Ledničky, mrazničky, televizory, zářivky, akumulátory (včetně elektrolytu), monočlánky, upotřebené oleje, olejové filtry, nemrznoucí 

a brzdové kapaliny, barvy, lepidla, ředidla, spotřební chemie z domácností, vyřazené léky, znečištěné textilie, železné nebo plastové 

obaly znečištěné škodlivinami.

Pneumatiky nejsou předmětem nebezpečného odpadu. NEBEROU SE !

Co patří do velkoobjemového odpadu

Odpad komunální povahy, který nelze uložit do svozové nádoby na komunální odpad. Tzn. vyřazené kusy nábytku, koberce, lina, 

staré matrace, dětské kočárky apod. V rámci svozu mohou být odebírány: staré oděvy a textilie, vyřazená obuv, molitan.

Nepatří sem:  asfaltová lepenka, eternit, stavební suť.

SOUHRN ZE SVOZU TEXTILU ZA 2024

Údaje o svezeném kvartálním množství má pouze informativní charakter. Celkové svezené množství za rok obdržíte 

nejpozději do 15.ledna za celý kalendářní rok.

Datum IČZ Kód odp. Ktg. Název odpadu Upřesnění Nakl. Množství kg

07.01.2025 CZL00360 200 110 0 Oděvy B00 683

20.01.2025 CZL00360 200 110 0 Oděvy B00 501

11.02.2025 CZL00360 200 110 0 Oděvy B00 364

25.02.2025 CZL00360 200 110 0 Oděvy B00 547

12.03.2025 CZL00360 200 110 0 Oděvy B00 592

Celkem 2687
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by mu bylo již 28 let, a proto lze předpokládat, že se vyučil 

řemeslu v nějaké sochařské dílně, ale mimo Moravu a s již 

určitými zkušenostmi přišel do Olomouce. Zde jako tovaryš 

pracoval v několika kamenických dílnách. V Olomouci by 

se mladý sochař jen těžko prosazoval, a tak na radu 

sochaře a architekta Wenzela Rendera odešel asi v roce 

1705 do Svitav. V té době stál v čele města primátor 

Mathias Leopold Zehenmark a od roku 1703 byl zdejším 

děkanem místní rodák Philipp Pusch von Grünwald. Oba tito 

mužové jistě s podporou celé městské rady stáli u  záměru 

stavby mariánského sloupu ve Svitavách, kterou svěřili právě 

Johannu Sturmerovi. Brzy se Johann Sturmer stal měšťanem, 

zakoupil si dům na náměstí, a také se spřátelil s rodinou 

svitavského primátora Mathiase Leopolda Zehenmarka. V roce 

1707 se Johann Sturmer oženil s jeho dcerou Marií Elizabetou, 

se kterou měl také dvě dcery. Jeho raná díla, které v Svitavách 

zanechal, je mariánský sloup na náměstí, sousoší Piety v parčíku 

u  sportovní haly, socha Jana Nepomuckého na Komenského 

náměstí či drobná plastika zbičovaného Krista nazývaná Ecce 

homo. Řadu fasád měšťanských domů na náměstí ozdobil 

drobnými plastikami, které se bohužel všechny do dnešní doby 

nedochovaly. V  mázhauzech několika měšťanských domů 

zanechal své typické sloupy ozdobené korintskou hlavicí, které 

nesou klenbu. V Březové nad Svitavou na náměstí můžeme 

vidět jeho velké sousoší s Janem Nepomuckým. Asi v roce 1713 

se Johann Sturmer přestěhoval do Olomouce, kde se stal 

cechovním mistrem a také měšťanem. Zde již získával náročné 

zakázky pro město Olomouc, zdejší kláštery a kostely, ale jeho 

sochy ozdobily i řadu měst na Moravě. V  našem bližším okolí 

můžeme obdivovat jeho mariánský sloup v Moravské Třebové, 

Mohelnici či Zábřehu. Pozoruhodná sousoší zanechal také 

v  Rychnově na Moravě či v blízké Kunčině a dalších obcích. 

Kunčinský farář Kunert pocházel z Vendolí, a tak u Johanna 

Sturmera objednal menší mariánský sloup pro svoji rodnou 

obec, který je datován do roku 1717. Ten najdeme 

u vendolského kostela sv. Ondřeje.

Když jsem si se zájmem několikrát prohlížel výzdobu 

našeho kostela sv. Kateřiny, která pochází až z konce 

19.  století, zaujal mě starý oltář v levé boční kapli. Tento 

oltář byl dříve hlavní a byl i poněkud vyšší. Zdobil jej velký 

barokní obraz sv. Kateřiny, jak diskutuje s císařem 

Maxentiem a padesáti pohanskými filozofy o pravosti 

křesťanské víry. Tento starý oltář je barokní a jistě vznikl při 

přestavbě kostela a nové barokní výzdobě v roce 1710. 

Zaujala mě podobnost dochovaných soch na tomto oltáři 

s  jinými sochami Johanna Sturmera. O něm se v odborné 

literatuře píše, že byl také vynikající řezbář. Je tedy velmi 

pravděpodobné, že starý oltář zhotovil pro náš kostel 

svitavský sochař Johann Sturmer. Další barokní památkou 

Hradce nad Svitavou je sloup sv. Trojice v dolní části obce 

z roku 1725. Pojetí tohoto sloupu se vymykalo všem mým 

poznatků, které jsem o podobných sloupech v našem 

širším okolí měl. Netypický byl i načervenalý pískovec, ze 

kterého je sloup vytesán. A při jedné návštěvě poutního 

místa v Rychnově na Moravě jsem v okrajové části obce 

objevil velmi podobný sloup tomu našemu s reliéfy na 

soklu. Z toho se se dá dovodit, že i hradecký sloup 

sv.  Trojice zhotovila dílna sochaře Johanna Sturmera. 

Jestliže se dnes již vžil mezi historiky umění termín 

„hřebečské baroko“, pak sochař Johann Sturmer patří do 

velké skupiny umělců, kteří se na vzniku „hřebečského 

baroka“ podíleli a zanechali nám zde velmi cenné kulturní 

dědictví.

Mojmír Fadrný, kronikář
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ZA ŠKOLY A ŠKOLKY

DUBEN V MATEŘSKÉ ŠKOLE

Duben jsme v naší mateřské škole tradičně věnovali 

tématu bezpečnosti. V rámci tohoto měsíce jsme s dětmi 

absolvovali hned několik zajímavých a přínosných aktivit, 

které měly za cíl rozšířit jejich povědomí o tom, jak se 

správně chovat v různých situacích a jak pečovat o své 

zdraví i bezpečí.

Jedním z hlavních bodů programu byla návštěva dětského 

oddělení nemocnice ve Svitavách. Děti si měly možnost 

prohlédnout prostředí nemocnice, dozvěděly se, kdo všechno 

se o pacienty stará, a díky milému personálu nahlédly i do 

některých běžných vyšetření. Navštívili jsme také základnu 

ZZS, kde jsme měli možnost prohlédnout si služební vozy. 

Tato návštěva pomohla dětem odbourat případný strach 

z lékařského prostředí a zároveň jim ukázala, že nemocnice je 

místo, kde nám pomáhají, když jsme nemocní.

Další důležitou aktivitou byl nácvik evakuace. Děti si společně 

s pedagogy vyzkoušely, jak správně postupovat v případě 

nutnosti rychlého opuštění budovy. Učily se, jak se chovat 

klidně, jak poslouchat pokyny dospělých a jak bezpečně 

dojít na určené shromaždiště.

Velkým zážitkem pro všechny byla také návštěva 

policejních psovodů z oddělení SZKČ Svitavy. Děti měly 

jedinečnou příležitost vidět policejní psy při práci, 

dozvěděly se, jak se psi cvičí, co všechno umí a jak 

pomáhají policii při plnění jejich náročných úkolů. 

Největším zážitkem bylo samozřejmě praktické předvedení 

dovedností služebních psů.

Duben byl pro děti nejen poučný, ale i zábavný. Věříme, že 

si z něj odnesly spoustu důležitých poznatků, které se jim 

v životě mohou hodit.

Ziková Jolana

ŠKOLA A EKOLOGIE: UČÍME SE CHRÁNIT NAŠI PLANETU

Naše základní škola se dlouhodobě věnuje 

environmentální výchově a snaží se vést žáky 

k  odpovědnému přístupu k přírodě i okolnímu světu. 

V  rámci výuky i mimoškolních aktivit se zaměřujeme na 

aktuální ekologická témata. Ve škole pracuje i ekologický 

kroužek, kde děti rozvíjejí své znalosti o přírodě, recyklaci 

či udržitelném způsobu života. Pravidelně také pořádáme 

projektové dny, při kterých se celá škola věnuje 

konkrétnímu ekologickému tématu. Ten poslední nesl 

název "Odpady" a zaměřil se na problematiku třídění, 

recyklace a snižování množství odpadu.

CELOŠKOLNÍ PROJEKT ODPADY

I letošní školní rok proběhl na naší škole další projektový 

den s ekologickou tematikou. Po loňském tématu Voda nás 

letos čekaly Odpady.  

Všichni žáci školy se postupně zúčastnili vzdělávacího 

programu pro školy Tonda Obal na cestách. Tento program 

se zaměřuje na zvýšení povědomí o správném třídění 

a  recyklaci odpadu. Společnost EKO- KOM  podporuje 

program Tonda Obal na cestách, protože při vedení dětí ke 

třídění odpadu vnímá školu jako významného partnera. 

Kromě absolvování velmi zajímavého programu žáci se 
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KULTURA

svými třídními učiteli pracovali na pracích, jejichž hlavním 

tématem bylo odpadové hospodářství a následná 

recyklace. Za zmínku stojí výroba různobarevných 

kontejnerů a názorné roztřídění odpadků do nich; 

zpracované znečištění oceánů a jednotlivých kontinentů 

nebo výroba lustrů a kaktusů z použitých PET lahví.

Údajně 75 procent obyvatel České republiky třídí odpad 

a  tím šetří suroviny. Věříme, že tento projektový den 

přesvědčil některé žáky, kteří doma odpad netřídí, 

o správnosti třídění.

Ing. Marcela Rusková

V sobotu 22.března proběhl na Formance dětský karneval. 

Všem moc děkujeme za účast.

Už teď se moc těšíme na Bazárek, který se bude konat 

17.května ve společenském domě Formanka a Pohádkový 

les na téma Disney, který je naplánován na 14.června.

Kulturní spolek HnS a kulturní komise HnS 
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MYSLIVOST

HASIČI

NOC KOSTELŮ 2025

Dne 23.května 2025 se uskuteční další ročník Noci kostelů. 

V  kostele sv. Kateřiny Alexandrijské v Hradci nad Svitavou 

začneme v 17.00 h mší svatou. Potom od 17.45 h si každý 

návštěvník může prohlédnout celý kostel. Pro zájemce 

budou připraveny prospekty s popisem kostela.

Navštěvu kostela lze také využít k tichému rozjímání nebo 

modlitbě. U sochy bl. P. Engelmara Unzeitiga bude možné 

zapálit svící a připsat svůj úmysl s prosbou nebo 

poděkováním. 

Program zakončíme v 19.45 h závěrečným požehnáním. 
Programy dalších kostelů jsou uvedeny na stránkách 

www.nockostelu.cz nebo na plakátech..

Srdečně zvou a těší se pořadatelé 

UDRŽOVÁNÍ ČISTOTY V PŘÍRODĚ

Příroda by měla být místem života a čistoty. Bohužel se 

však stále častěji setkáváme se smutným obrazem,  

odpadky rozházenými podél cest, na loukách i v lesích, 

a  dokonce i  s  uhynulými hospodářskými zvířaty 

ponechanými svému osudu. Tento neblahý trend 

nepříznivě ovlivňuje nejen estetický vzhled naší přírody, 

ale především její ekosystém a zdraví volně žijící zvěře.

Plasty, plechovky, obaly od potravin a další odpadky se pro 

volně žijící zvěř často stávají smrtícími pastmi. Zvěř se 

může například zamotat do různých sítí, způsobit si 

poranění o  ostré předměty (sklo, železo, plechy, dráty), 

otrávit se pozřením nevhodných látek. Odpad ovšem 

nejsou pouze černé skládky, jedná se i o nezodpovědné 

nakládání s  uhynulými hospodářskými zvířaty, které 

představuje další nebezpečí. Kromě nepříjemného 

zápachu a hygienických rizik může jejich ponechání 

v přírodě znamenat šíření nemocí mezi divokou zvěří. Lišky, 

kuny, ale i divoká prasata, která se živí mršinami nebo 

uhynulými pohozenými hospodářskými zvířaty, šíří dál 

nemoci těchto zvířat. 
Vzhledem k aktuální situaci se SLaK na Slovensku je 

ochrana volně žijící zvěře pro myslivce velmi důležitým 

tématem. Ze zvěře jsou na SLaK vnímavá divoká prasata, 

zvěř mufloní, jelení, dančí a srnčí. Tyto druhy zvěře se 

vyskytují i v našem blízkém okolí. Jedním z faktorů, který 

může přispět k šíření této nemoci, je nelegální vyhazování 

uhynulých zvířat do volné přírody bez řádné likvidace.

Státní veterinární zpráva v současnosti zahájila preventivní 

testování u zvěře vnímavé na SLaK v blízkosti hranic se 

Slovenskem.

Hradečtí myslivci se při obchůzkách honitby aktivně 

zapojují do úklidu, kdy pravidelně odnáší z přírody 

pohozené odpadky. 

Drobnými, ale přesto účinnými kroky můžeme všichni 

přispět k ochraně přírody. 

Venku začíná být pěkné počasí a my už pomalu začínáme 

trénovat s mladšími i staršími žáky venku, protože už se 

blíží první závody této sezóny. Tuto sezónu jsme sestavili 

dva týmy mladších žáků a jeden tým starších žáků. Máme 

i  děti, které chtějí běhat 60 m překážek. A s jejich 

tréninkem nám pomáhají Vojta Šmíd a Fanda Šperka.

Jarní brigáda na cvičišti: 

Na našem hasičském cvičišti jsme se pustili do terénních 

úprav hlíny. Rovnala se plocha okolo dvou nových 

základen, které byly loni vybudovány. Také už byla zaseta 

nová tráva. Děkujeme našim členům a dobrovolníkům za 

pomoc.

Letos byl zakoupen hasičský zásahový vozík PPS 12. 
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CHOVATELÉ

PLACENÁ REKLAMA

AKTUÁLNĚ UPRAVUJEME PLOCHU V AREÁLU 

VÝSTAVIŠTĚ U MÍSTA KONÁNÍ HRADECKÉ POUTI

Srovnáváme terén od krtinců a těsně před výstavou vše 

posekáme , vyhrabeme a budeme se těšit na vaši návštěvu. 

Králíci mají nové zastřešení proti slunci a dešti .Také jsme 

zažádali o dotaci na nové králičí klece od Pardubického 

kraje. Dotace nám byla schválena i když ne ve výši o kterou 

jsme žádali. Přesto již příští rok budou vystavovaní králici 

v nových klecích. Jsme rádi také za dotaci od obce bez které 

bychom naši činnost nezvládli  a moc děkujeme.

Vaši chovatelé z Hradce nad Svitavou

Jaroslav Macek, Jednatel ČSCH Hradec nad Svitavou

Vojtěch Šmíd a František Šperka zvítězili v dalším kole 

„Zimního halového kvarteta“ v Dolních Břežanech nedaleko 

Prahy. Díky tomuto úspěchu si zajistili celkové druhé místo 

v  první části ZHK v silné konkurenci závodníků z Česka 

a Slovenska. Na podzim se tak poperou o postup do finále. 

Dále se zúčastnili Jablonecké haly v běhu na 100 metrů 

s překážkami, kam se jako každoročně sjeli závodníci z celé 

České republiky. První den byl vyhrazen pro kategorii 

staršího dorostu. V této kategorii se velmi dobře vedlo 

Vojtěchu Šmídovi, který vybojoval 5. místo a  navíc zaběhl 

nový klubový rekord. František Šperka obsadil v silné 

konkurenci 7. místo, což je rovněž velmi solidní výsledek. 

Druhý den přišli na řadu muži, kteří závodili společně se 

zástupci Hasičského záchranného sboru (HZS). Vojtěch 

Šmíd navázal na svůj výborný výkon z  předchozího 

dne  a  umístil se na 14. místě, přičemž znovu zaběhl nový 

klubový rekord. František Šperka bohužel neměl svůj den 

a  stejně jako v loňském roce ho potkala smůla. V silné 

konkurenci nakonec obsadil 51. místo. Kluci se připravují 

na blížící se Mistrovství České republiky, kde se chtějí 

poprat o co nejlepší časy a umístění. Věříme, že zúročí svou 

tvrdou přípravu a předvedou další skvělé výkony. 
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SPORT

Vážení spoluobčané, s potěšením vás informujeme 

o  úspěšném dokončení výstavby nového sportovního zázemí 

v  naší obci Hradec nad Svitavou, které se stává novou 

dominantou obce a zásadně rozšiřuje možnosti sportovního 

i komunitního života. Stavba je kompletně dokončena, zahájení 

provozu je závislé na správném zakořenění a zhoustnutí nově 

založeného travního povrchu hlavního hřiště, aby byla zajištěna 

jeho dlouhodobá kvalita a bezpečnost uživatelů. 

Největší změnou prošel objekt sloužící jako zázemí pro konání 

jednotlivých sportovních a kulturních akcí. Nový dvoupodlažní 

objekt zázemí nabízí:

Čtyři šatny pro hráče (každá pro minimálně 16 osob), vždy se 

sprchami a toaletami. Šatnu pro rozhodčí (4 osoby) s vlastním 

hygienickým zázemím. Samostatnou šatnu pro multifunkční 

hřiště (10 osob) se sprchami a WC. Ošetřovnu. Technické 

místnosti (včetně garáže pro sekačku a strojovnu zavlažování). 

Sklad sportovních pomůcek. Sociální zázemí pro návštěvníky 

s oddělenými WC včetně bezbariérové kabiny. Výdejní prostor 

pro občerstvení. Diváckou tribunu pro 165 osob (105 sedících, 

60 stojících). Klubovnu s kuchyňkou pro klubové i komunitní 

aktivity. Technické a úklidové prostory. 

Všechny přízemní prostory jsou navrženy s důrazem na 

bezbariérový přístup a komfort uživatelů. Celý objekt je 

zabezpečen elektronickým zabezpečovacím systémem 

a vybrané prostory jsou monitorovány kamerovým systémem. 

Podstatnou změnou prošlo také fotbalové hřiště, hrací plocha 

byla rozšířena o 4 metry na šířku a o 3 metry na délku. Nové 

celkové rozměry 105 × 63 m nyní splňují požadavky na hrací 

plochu krajských soutěží a na bezpečné výběhové zóny. Celá 

plocha hřiště prošla kompletní rekonstrukcí: byla odvodněna, 

přespádována a zbudována v nové drenážní skladbě o tloušťce 

20 cm. Zásadní inovací je automatické zavlažování s výsuvnými 

tryskami, které využívá vodu z retenční nádrže, do níž je 

svedena voda ze střechy i drenážních systémů, a v případě 

potřeby je doplňována vodou z nově vyvrtané studny. Tím je 

zajištěna ekologická i ekonomická udržitelnost provozu. 

Veřejnosti bude fotbalové hřiště v částečném rozsahu 

přístupno v době probíhajících tréninků vyjma pátečního 

odpoledne. Toto omezení je vyvoláno instalovanou technologií 

automatického zavlažování, robotického sečení trávy a dobou 

nutnou k regeneraci trávníku. 

Areál dále nabízí moderní multifunkční hřiště, jeho povrch 

je tvořen vpichovaným polypropylénovým venkovním 

smyčkovým kobercem zasypaným minimální vrstvou 

křemičitého písku. Tento povrch je vhodný pro řadu sportů 

(fotbal, tenis, volejbal, nohejbal, házená), celoročně 

provozovatelný, je šetrný k pohybovému aparátu 

sportovců, vyniká dlouhou životností a minimální 

potřebou údržby. K  multifunkčnímu hřišti náleží 

samostatná šatna se sociálním zařízením. Všechny tyto 

prostory budou pro obyvatele obce k dispozici zdarma. Pro 

efektivní využití tohoto sportoviště připravuje externí firma 

rezervační systém, který bude dostupný na stránkách 

obce. Podrobnosti o možnosti rezervovat a využívat 

multifunkční hřiště budou zveřejněny v  příštím vydání 

Zpravodaje. Děti se také mohou těšit na nové dětské hřiště 

s bezpečnostní dopadovou plochou, vybavené herními 

prvky splňujícími platné normy. 

Výraznou roli v projektu sehrál architekt Ing. arch. Karel Šrámek, 

jehož návrh vtiskl areálu moderní, ale zároveň citlivě zasazenou 

podobu, která respektuje charakter obce, klubové barvy 

a  zároveň vytváří novou vizuální dominantu. Projektovou 

dokumentaci zpracovala renomovaná firma APOLO CZ s.r.o. 

z  Poličky pod vedením hlavního projektanta Ing. Karla Marka. 

Realizace stavby se ujala firma GASCO s.r.o. z Pardubic, hlavním 

stavbyvedoucím byl p. Jan Dvořáček s asistentem Ing. 

Michalem Klemšou. Výsledkem je stavba, která splňuje nejvyšší 

standardy současné sportovní infrastruktury a svým vzhledem 

i funkčností obohacuje obecní prostor. 

Děkujeme všem, kteří se na realizaci projektu podíleli – od 

projektantů a stavebních firem až po členy sportovních klubů 

a zastupitele obce. Vaše spolupráce, podpora a trpělivost byly 

klíčové pro úspěšné dokončení tohoto významného díla. 

Zvláštní poděkování patří panu starostovi, členům rady 

a  zastupitelům obce za dlouhodobou vizi o rozvoji obce 

a odvahu pustit se do tak náročného a finančně významného 

projektu. Zveme všechny občany obce k aktivnímu využívání 

nových sportovišť, nebo alespoň na prohlídku. Přijďte se 

přesvědčit, že vynaložené prostředky byly investovány 

smysluplně, a že nově vzniklý areál odpovídá nejvyšším 

standardům kvality a bezpečnosti. Těšíme se na společné 

sportovní i společenské zážitky v novém srdci sportovního 

života Hradce nad Svitavou. 

FOTBALU ZDAR, TOMU NAŠEMU HRADECKÉMU ZVLÁŠŤ.         

Milan Veselý


